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Vänstern i Degerfors är en del av 
skriftserien Folkviljan.Vänstern 

i Degerfors

Politiken  
ska förändra och 
förbättra
Nooshi Dadgostar lovar att fixa tryggheten för vanligt folk.  
Det kräver massiva investeringar i Sverige. Investeringar för dig 
och jobben, investeringar i klimatet och välfärden.

Sida 4–5 vansterpartiet.se/ 
blimedlem

Den kommande mandat-
perioden blir fyra väldigt 
viktiga år för Degerfors 
kommun. A och O blir att få 
rätsida på ekonomin. 

Det har varit en stökig 
mandatperiod sedan det 
senaste kommunvalet 2018. 
Efter att Alliansen sprack 
och därefter samarbetet 
med Socialdemokraterna 
gick samma väg har Vänster
partiet i Degerfors lagt ner  
ett hårt jobb på att få rät
sida på kommunens eko
nomi. Det har varit ett tufft 
och omfattande jobb som 
kommer att fortgå löpande, 
men nu kan man sakta men 
säkert börjat skönja hori
sonten.

Vänsterpartiet är det 
enda parti som fram tills nu 
har presenterat en budget 
inför kommande år. Får vi 
chansen att sjösätta vår 
budget och våra planer ser 
framtiden betydligt ljusare 
ut, men det kommer att 
krävas ett fortsatt intensivt 
jobb. 

På sid 2 ser du några av 
de punkter som Vänstern i 
Degerfors går till val på den 
11 september.  

Ett viktigt 
val
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Öppna  
Karlskoga  
BB!
Vi kan inte vänta 9 år

Sid 3

Peo 
Linder 

Anneli 
Mylly 

Torbjörn 
Holm 

Läs om deras hjärtefrågor

SID  6

Lär känna några 
kandidater  
i kommunvalet
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Här finns vi.
Engagera dig!

Vänsterpartiet 
Degerfors

Adress: 
Bruksgården, Krontorpsvägen 1  
693 32  Degerfors

Bli medlem: 
vansterpartiet.se/bli-medlem

Vi kan inte 
vänta 9 år
– öppna Karlskoga BB!

Kampen om Karlskoga BB/ 
avdelning Q började på 
1980talet, då avdelningen 
stängdes under några år men 
folkliga protester bidrog till 
att förlossningsverksamheten 
återöppnades. Avd Q hade 
sedan en stark utvecklings
kurva med goda resultat och en 
lovordad verksamhet.

Men avd Q placerades i en 
gemensam länsklinik och 
samarbetet inleddes med att 
sommarstänga avdelningen 
2016 och framåt! Vänsterpar
tiet varnade tidigt för att detta 
riskerade leda till tapp av per
sonal och att förlossningsverk
samhet stängdes. Det skedde 
också 2019 med hänvisning till 
påstådd bristande patientsä
kerhet. Flera ansvariga sosse
politiker hänvisade ofta till en 
politisk överenskommelse om 
att länet skulle behålla sina tre 
akutsjukhus och två förloss
ningsenheter. Detta visade sig 
vara tomma löften. Två stora 
manifestationer genomför
des i Karlskoga i protest mot 
stängningen av förlossningen i 
Karlskoga. Men ledande sossar 
och deras stödpartier fortsatte 
lägga ut dimridåer och för
sökte utan framgång lägga ut 
verksamheten på entreprenad. 
Det pratas om att öppna för
lossningen skyndsamt, vilket 
tydligen innebär 9 års väntan!? 

Vänsterpartiet vill avskaffa 
länsklinikerna, återinföra ett lo
kal ledarskap över våra lasarett 
och snarast återöppna förloss
ningen  i Karlskoga. Fakta visar 
att det behövs lågriskenheter 
för normalförlossningar. Rösta 
på Vänsterpartiet för att öppna 
Karlskoga BB!

Peter Pedersen
Vänsterpartiet i Degerfors

● – Det känns lite svårt att få till det 
på avdelning Q med bara två barn-
morskor och två undersköterskor. 
Bara ett par läkare finns kvar så 
det känns jättetufft att försöka få 
igång det igen. Fast 25 barn-
morskor har sagt att de kommer 
tillbaka om förlossningen öppnar 
igen, säger Britt Larsson hopp-
fullt.

Hon är inte medlem i något 
politiskt parti och har jobbat många år 
på förlossningen i Karlskoga, sett ett stort 
antal barn födas och mött många nöjda 
nyblivna föräldrar på en liten och ”familjär” 
avdelning.

Britt har protesterat mot nedläggningen 
inför både chefer och regionpolitiker 
och engagerat sig i den lokala Rädda 
BB-gruppen. Två stora demonstrationer 
med 5 000 respektive 2 000 deltagare och 
en namninsamling med tusentals under-
skrifter genomfördes också 2019.

15 juni 2019 stängde förlossningen efter 
beslut av verksamhetschef Gill Kullberg.
Förlossningen var osäker för det nyfödda 
barnet fick personalen veta på ett blixtin-
kallat möte i slutet på maj.

– Det var på grund av ett ”fall” som 
egentligen inte var ett ”fall”. Chefen krävde 

då att det skulle finnas 
en neonatalläkare 

på BB dygnet 
runt. Men det 
är stor brist 
inom yrket och 
det fanns bara 
fyra i hela länet 

och de jobbade 
enbart i Örebro 

på USÖ. Så alla 
födslar skulle därefter 

ske på USÖ.

I Karlskoga fanns det över 20 barnmor-
skor och 17 undersköterskor i tjänst. Britt 
gjorde sista arbetsdagen i april 2021, då 
som timanställd.
- Nedläggningen av förlossningen var ett 
tjänstemannabeslut som enligt min åsikt 
bygger på en enda härva av lögner. Var 
finns beslutet om den första sommarstäng-
ningen? Politikerna säger att de inte kan 
öppna förrän det är säkert för det nyfödda 
barnet.

Britt berättar att Avdelning Q har en 
komplex verksamhet med liv och död 
bokstavligen inom samma lokaler då även 
kvinnor med gynekologisk cancer vårdas 
där i livets slutskede.

– Det är ett hantverk vi bedriver så folk 
trivs bra med att jobba här och inte på en 
stor klinik med enbart förlossningar.
Många av dem som slutat har börjat 
i andra regioner eller gått till privata 
bemanningsföretag. Verksamheten har 
avlövats mer och mer efter 2020 då 
helgstängning infördes och 2021 då även 
nattöppet begränsades.

Vänsterpartiet är ett av de lokala 
partierna i Degerfors/ Karlskoga som 
aktivt driver frågan om att öppna BB igen. 
Däremot har inte Britt mycket positivt att 
säga om regionpolitiken. Socialdemokra-
terna bestämde att sommarstänga BB i 
Karlskoga under 10 veckor från och med 
2016.

– Jag har skrivit hundratals mejl till 
politiker och tjänstemän och de menar att 
det var så här: 2016 var det barnmorske-
brist, 2017 var det läkarbrist, 2018 var 
det dåligt med pengar och 2019 då var vi 
”farliga”. Det var argumenten! 

Under våren 2022 bytte även avdel-
ning Q och Kvinnomottagningen namn 
till verksamhetsområde Obstetrik- och 
gynekologi. 

– Nu görs lite operationer och gyne-
kologiska undersökningar fast inget som 
har med förlossning att göra. Men jag tror 
ett förlossningsrum finns kvar ifall det 
kommer någon som inte hinner till Örebro 
för att de ska slippa föda i bilen eller i 
Våtsjön …

Förlossningen 
måste åter öppna  
i Karlskoga 

KRÖNIKA

Vill du bli medlem? Hör av dig!
Mail: vansterpartiet.degerfors@gmail.com 
Telefon: 076104 77 87

Barnmorskan Britt Larsson har länge kämpat för att  
Karlskoga BB ska öppna igen. Vänsterpartiet i Degerfors  
kräver att regionpolitikerna ser till att så sker.

● Ett undantag är ”Coophuset” som i nuvarande 
skick är en skamfläck för Degerfors centrum. 

Vänsterpartiet yrkar att kommunen köper det  
för 6,7 miljoner kronor av fastighetsägaren  
Företagsparken. Något som nu klubbats i kommun-
fullmäktige då M och SD röstat för Vänsterpartiets 
förslag.

Önskemål finns om livsmedels butik och det finns 
behov av företagslokaler.

● Degerfors ska vara en lättbodd kommun med 
bostäder, arbete, bra skolor och förskolor så att 
många vill flytta hit och bo kvar.  

– Degerfors energi ger ett överskott till kommunen 
och ska vara i gemensamt ägande. Någon utförsälj-
ning medverkar inte vi till. Vi behöver även ha mer 
lämplig mark för industri. En bra sam verkan mellan 
skola och näringsliv är också viktig, säger Roland 
Halvarsson, ordförande i Degerforsvänstern.

● Vänstern verkar för en bra förskola och skola 
men fler elever måste gå vidare till studier på hög-
skola/universitet. Busskorten måste vara kvar för 
gymnasie elever och bussen mellan Åtorp och Deger-
fors ska finnas kvar för eleverna.

Grundskolorna Åtorp, Svartå, Parkskolan,  
Strömtorp, Bruket och Stora Vallaskolan blir kvar. 
Kulturskolan fortsätter vara avgiftsfri.

– Dessutom driver vi att kommunen erbjuder  

gratis mensskydd på kommunala toaletter, säger 
Anneli Mylly.

● Resursutvecklingsenheten, AME, ska användas 
mer och synas för medborgarna.

– De som får försörjningsstöd ska komma snabbare 
till egen för- sörjning. Lyckas det har kommunen  
cirka 10 miljoner till annan verksamhet och ett större 
skatteunderlag.

● Fotbollen är ett varumärke för kommunen. 
Degerfors IF driver ungdomsverksamhet med över  
300 deltagare och erbjuder ett 25-tal arbetstillfällen i 
kommunen. 

● – Vi ska också fortsätta utveckla hela Letälvsom-
rådet med bland annat en motionsslinga i Kanada-
skogen för ökad fysisk aktivitet och god folkhälsa, 
säger Halvarsson.

Vänsterpartiet verkar även för en bra miljö i 
kommunen och verkar för att underlätta för laxens 
återetablering i Letälven enligt EU:s vattendirektiv.

Pierre Barsoma  
affärsinnehavare, 
Degerfors

– Antingen riva eller 
rusta. Gör lägen
heter så äldre kan 

flytta in och att famil
jer kan köpa deras hus. 

Ha affärer i nedre delen. Torget ska vara 
lättskött men precis hela centrum behö
ver rustas!

Inez Bolin  
pensionär, De-
gerfors

– Coophuset är 
en skamfläck och 

måste rustas! En 
ny affär måste in så 

Pekås kunde flytta dit. 
Men hur mycket kan kommunen göra? 
Det kan också vara små lägenheter där. 
Torget är bra.

Ulf Engström  
pensionär, Deger-

fors

– Det är bra om det 
händer något och 
fler jobb behövs ju i 

Degerfors. Först får 
de hyra ut affärsloka

lerna. Hyrorna finansierar 
sedan överdelen med lägenheter. Torget 
är trivsamt.

Harriet Åhlund  
biblioteksassis-
tent, Degerfors

– Vore kul med 
en uppsnyggning. 

Måla och se till 
att det kommer in 

något i lokalerna. Rusta 
Coophuset med lägenheter och affärer. 
Annars får man ta bort det.

Vad tycker du  
ska hända med  
Coop huset och  
torget i Degerfors?

FRÅGA 4

5 vänsterkrav!
1. Vänsterpartiet är emot  
centraliseringen gentmot 
USÖ av Karlskoga lasarett 
och BB i Karlskoga.

2. Vi kräver att BB i Karlskoga 
återöppnas.

3. Karlskoga lasarett ska 
finns kvar som ett komplett 
akutsjukhus.

4. Kollektivtrafiken ska finnas 
kvar även om den inte är 
”lönsam”.

5. Vi accepterar inte indragna 
bussturer från och till Svartå 
och Åtorp.

Regionpolitik

Vänsterns kommunala valprogram 2022

Kommunens svaga ekonomi gör  
att Vänsterpartiet vill vänta  
med dyra investeringar. Det gäller 
att hålla hårt i skatteintäkter  
och bidrag.

” Coophuset” kan få 
nytt liv igen
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Fem 
saker 
Vänster-
partiet 
vill göra

1
Investeringspaket för klima-
tet. Vi måste bekämpa klimat-
förändringarna tillsammans. Vi 
vill se ett statligt investerings-
paket för klimatet på 700 mil-
jarder. Det skulle göra skillnad 
på riktigt – samtidigt som det 
skapar jobb och gör människ-
ors vardagsliv bättre när järnvä-
gar byggs ut och bostäder reno-
veras.

3
Höj pensionerna. Sveriges 
pensionärer har stått tillbaka 
länge nog. Vi höjer inkomst-
pensionerna för alla genom att 
använda de resurser som redan 
finns i pensionssystemet. Det 
ska kännas tryggt att bli äldre i 
Sverige.

2
Avskaffa karensavdraget. 
Karensavdraget slår hårt mot 
vanliga människors ekonomi. 
Det innebär också att många 
går till jobbet sjuka och smittar 
andra. Pandemin visar tydligt 
varför karensavdraget måste 
tas bort.

4
Ta tillbaka kontrollen över  
välfärden. Marknadsexperi-
mentens tid är över. Varje krona 
som går till skolan ska stanna 
i klassrummet, inte plockas ut 
som vinst av ägarna. Vård ska 
ges efter behov och ingen ska 
kunna smita före i kön.

5
Bygg hela Sverige starkare. 
I dag är stora delar av Sverige 
bortglömt av politiken: lands-
bygden, storstädernas förorter, 
bruksorter. Vi föreslår investe-
ringar som ger jobb och fram-
tidshopp. Du ska ha tillgång till 
en fungerande välfärd oavsett 
var du bor.

Ett starkare  
samhälle ger tryggare 
människor

De senaste trettio åren har det svenska 
samhället blivit svagare. Det märks på 
nedlagda sjukhus och skolor, det märks 
på pensioner och sjukförsäkringar som 
inte räcker till, det märks när nyheterna 
rapporterar om en ny skjutning. Vänster-
partiets partiledare Nooshi Dadgostar 
tänker bygga det starkt igen.

att välfärden ska bli sämre hela tiden, det 
beror helt på politiska beslut. Vi måste 
ta tillbaka kontrollen över skola, vård, 
omsorg och infrastruktur. Det fungerar 
inte att ge mindre och mindre pengar till 
verksamheter som dessutom ska ge en 
allt större andel av de pengarna till pri-
vata bolagsvinster. Det har slagit sönder 
välfärden och skapat otrygghet.

Vad gör en sådan otrygghet med 
ett samhälle?
– När människor ser politiker lova att allt 
ska bli bättre, samtidigt som saker hela 
tiden tas ifrån dem, då försvinner hoppet 
och tron på att politiken ska bygga ett 
starkare Sverige.
 Jag tror att många har en känsla av 
att de inte räknas längre, att politikerna 
glömt bort dem. Men vi behöver hela 
Sverige, vi behöver levande industribyg-
der och ett inhemskt jordbruk lika mycket 
som vi behöver våra storstäder. Stora 
delar av vårt välstånd produceras utanför 
städerna, det måste de få tillbaka i en 
välfärd som fungerar också där.

Hur tänker du att Vänsterpartiet 
ska återuppbygga ett starkt  
samhälle? 
– Det senaste året har vi fått igenom en 
rad reformer som har handlat om att göra 
livet enklare och tryggare för vanligt 
folk. Vi stoppade marknadshyrorna så att 
Sveriges tre miljoner hyresgäster skulle 
slippa hyreshöjningar på femtio procent. 
Vi tvingade in en förbättrad sjukförsäk-
ring i regeringens budget. Det betyder att 
den som är sjukskriven kan räkna med 
upp till 2 000 kronor extra varje månad. 
Vi satte pensionerna på agendan igen när 
vi förhandlade fram garantitillägget. Nu 
kan Sveriges pensionärer se fram mot en 
riktig pensionshöjning, inte bara några 
tior, för första gången på riktigt länge. 
Det som nu behöver göras är ganska 
självklart. Se till att våra skattepengar 
går till en trygg och bra skolgång för alla 

● – När jag växte upp fanns det ett sam-
hälle att falla tillbaka på. Mina föräldrar 
kom hit som flyktingar och fick jobb 
inom vården. Vi hade ont om pengar, men 
vi behövde aldrig känna oss otrygga. Vi 
kunde lita på Sverige, det tror jag inte 
att alla känner att de kan idag, berättar 
Nooshi. 

Men vad är det som har hänt,  
vad är annorlunda nu?
– Det som har hänt är att politiken sålt 
ut välfärden och tryggheten till mark-
naden och stora koncerner. Den där 
grundtryggheten som den starka svenska 

välfärden gav är borta. Skolorna drivs 
för att tjäna pengar istället för att ge 
utbildning. Vården har man privatiserat, 
sålt ut och underfinansierat, så att mindre 
och mindre pengar finns till läkare och 
undersköterskor. Skulle vi bli sjuka eller 
arbetslösa kan vi inte vara säkra på att 
ersättningen går att leva på. För många 
äldre, speciellt för många kvinnor, räcker 
pensionen knappt till mat och hyra och 
absolut inte till en julklapp åt barnbarnen. 
Utanför städerna har nedmonteringen gått 
ännu snabbare, folk har långt till sjuk-
hus, till skolor, till polisen om det skulle 
hända något. Det är inte någon naturlag 

Sveriges barn, 
istället för vin-
ster i utländska 
investeringsbolag. 
Investera i ener-
giförsörjningen. Ta 
tillbaka kontrollen över 
vård och omsorg. 

Men säger inte alla partier att 
de vill förbättra för folk?
– Jo, så är det så klart. Men tittar man 
på vad de andra partierna faktiskt har 
åstadkommit så fattar man ganska fort 
hur mycket det är värt. I tjugo år minst 
har alla partier lovat mer pengar åt de 
fattigaste pensionärerna, men ingenting 
hände innan vi tvingade fram det.  Soci-
aldemokraterna har pratat om att stoppa 
marknadsskolan i tio år och inget har 
hänt. De har lovat klimatsatsningar, de 
har lovat jobb, men ingenting har hänt. 
De flyr från sitt ansvar och väljer att 
överlåta makt och ansvar till marknaden. 
Men det är vi politiker som har makten 
att förändra saker, och den måste vi våga 
använda. Där har du skillnaden mellan 
Vänsterpartiet och andra partier; vi vill ta 
ansvar, vi vill visa vägen framåt, vi vågar 
investera. De andra verkar nöjda med att 
bara åka med dit marknaden styr. 

All politik just nu utspelar sig i 
skuggan av klimathotet. Hur vill 
Vänsterpartiet ta itu med det?
– Jag vill att Sverige ska bli ett före-
gångsland i klimatarbetet. Det betyder att 
vi ska sänka våra egna utsläpp, men det 
betyder också att vi ska gå före och visa 
resten av världen hur en grön omställning 
går till. Vi ska satsa på järnvägarna och 
på en bättre kollektivtrafik som fungerar 
över hela landet. Industrin ska gå över 
till eldrift så att utsläppen sänks. Man 
ska inte glömma att en klimatomställ-
ning också betyder nya jobb. Jag har åkt 
landet runt och besökt vår basindustri, 
och där har det sällan funnits så mycket 

framtidshopp 
som nu. Allt 
fossilfritt stål 

och klimatsmart 
betong vi ska 

exportera, alla nya 
batterifabriker och 

vätgasanläggningar, det 
kommer att betyda massor 

av nya, välbetalda industrijobb där 
de behövs som allra mest. Det har varit 
för mycket fokus på vad vi som individer 
och konsumenter ska göra. Det är ännu 
ett exempel på brist på politiskt ansvar. 
Att säga att du ska plastbanta, när det i 
själva verket inte spelar någon roll om 
inte staten också gör enorma investe-
ringar samtidigt. Det är därför vi har 
föreslagit ett rekordstort paket på 700 
miljarder som ska gå direkt till satsningar 
på den gröna industrin och på infrastruk-
tur. 

Du tror starkt på politikens  
möjlighet att förändra?
– Ja, det gör jag verkligen, jag har upp-
levt det själv. I trettio år nu så har både 
Socialdemokraterna och högerpartierna 
fattat beslut som har förändrat Sverige 
till det sämre. De har reat ut vår väl-
färd till riskkapitalister, låtit vården och 
skolan förfalla, tillåtit bostadsbrist och 
segregation. Det värsta är att det verkar 
som att många människor har tappat 
tron på att saker kan vända till det bättre, 
kanske till och med tappat framtidstron 
lite grann. Men precis som man kan fatta 
politiska beslut som gör samhället sämre 
så kan rätt politik göra Sverige bättre 
igen. Jag är helt övertygad om att vi kan 
återuppbygga ett starkt samhälle, bara vi 
politiker vågar göra investeringarna och 
reformerna som krävs. På artonhundra-
talet fanns det inget Folkhemssverige, vi 
fick bygga ett. Vi kan göra det igen, och 
det ska vi också.

Text: Martin Thåström

Stora delar av vårt  
välstånd produceras 
utanför städerna,  
det måste de få till-
baka i en välfärd som 
fungerar också där.

tre politiska 
förslag

1. Ta tillbaka kontrollen över 
vård, skola, omsorg och 
infrastruktur

2. 700 miljarder för en 
klimatomställning av den 
svenska industrin

3. Välfärd som fungerar 
i hela Sverige, inte bara i 
storstäder
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Pandemin visade på bristererna i välfärden. Vänsterpartiet 
vill bygga samhället starkt igen.
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”Ett totalt kärnvapenkrig skulle innebära en ohygglig förstörelse och 
kanske till att arten människa helt utplånas.”En seger i ett kärnvapen
krig är omöjlig. Även ett begränsat kärnvapenanvändande riskerar att 
utveckla sig till ett totalt kärnvapenkrig”

Olof Palme i förordet till rapporten Gemensam säkerhet, 1982

Nej till NatoDegerfors ska vara en lättbodd kommun med bostäder, arbete, bra skolor och 
förskolor så att många vill flytta hit och bo kvar.  

Stora Valla – Bygdens största 
ungdomsgård

● Degerfors IF har under de senaste 
80 åren satt degerforsbygden på kartan 
med flera allsvenska sejourer. Inte minst 
nu när laget återigen spelar allsvensk 
fotboll, något som också blev SVT-serien 
“Här kommer Degen”. Men det är inte 
bara som ett stolt elitlag inom herrfotbol-
len som degerforsvänstern värnar. I dess 
fotspår finns bygdens största ungdoms-
gård med nästan 400 ungdomar och ett 
50-tal ledare i full aktivitet. Där finns 
också en stor och medveten satsning på 
damfotboll som också gör att ännu fler 
tjejer väljer att idrotta samt också en 
satsning på parafotboll där ett stort gäng 
med olika funktionsvariationer också 
får ikläda sig den rödvita dräkten. 
Som lite grädde på moset så 
har också kommunen nu ett 
fotbollsgymnasium med 
nationellt intag tack vare 
elitfotboll på Stora Valla. 
Något som gynnar en 
liten gymnasieskola när 
den nu separerades från 
samarbetet Karlskoga, se 
artikel nedan.  

Fredrik Rakar, ordförande  
i Degerfors IF, har en ganska klar bild 
av vad en fotbollsförening i en bruksort 

som Degerfors borde ha för ställning och 
funktion i samhället. 

– Mitt jobb som ordförande har varit 
till stor del att fördjupa samhälls-

engagemanget i klubben då 
fotbollen i sig inte har något 
självändamål i min värld.

– 2017 skapade vi en 
policyplan för vårt samhälls-
engagemang, berättar Fredrik 

Rakar vidare. Det innebär att 
i alla led tänka in bygden och 

omgivande samhälle. De värden vi 
skapar och de resurser som kommer oss 
till del ska i största möjliga mån vara till 
nytta för bygden.

En viktig del i detta är givetvis ung-
domsverksamheten. En verksamhet som 
numera är återbördad till moderfören-
ingen vilket gör att en röd tråd genomsy-
rar hela föreningen. 

En bredd som förhoppningsvis skapar 
nya A-lagsspelare. En medveten satsning 
har också gjorts på damfotboll vilket varit 
mycket lyckat. 

Så, Degerfors IF är väldigt mycket 
mer än ”bara” allsvensk fotboll. Stora 
Valla är också bygdens största ungdoms-
gård samtidigt som fotbollsälskare i 
alla åldrar är välkomna att ta en fika på 
fotbollsmuseet. ■

Degerfors IF’s populära ungdomsverksamhet erbjuder ett 25-tal arbetstillfällen i kommu-
nen.

Vänsterpartiet i Degerfors 
har alltid insett och förstått 
att ett fotbollslag i svensk 
elit är viktigt som ett ansikte 
utåt, men inte bara som som 
reklambärare och varumärke 
utan också som en del av 
samhällsstrukturen. 

Anneli Bergdahl är ny sedan  
1 april som evenemansansvarig 
inom Degerfors IF. Med bak
grund i att bland annat ha jobbat 
med ungdomssatsningar, inklu
dering och jämställdhet.

En av dina roller är att bygga 
nätverk. Hur ser du på den 
rollen?
– Den ser jag med stor tillförsikt 
på. Jag har varit med på närings
livsfrukostar, men behöver lite 
mer tid att komma in i jobbet. Det 
är först nu som den här rollen 
finns inom DIF. Men jag ser den 
som oerhört viktigt.

Vad tror du DIF kan tillföra  
i ett sådant nätverk?
– Massor, vi vill engagera fler 
som kanske inte är så fotbollsin
tresserade, exempelvis som 
funktionärer. Jag ser verkligen 
fram emot att sätta saker i ver
ket som en länk mellan fotboll, 
skola och företag.

Hur viktigt är det att DIF har  
en social roll på orten?
– Oerhört viktigt att det finns  
något att samlas kring. Där har 
DIF en viktig roll. ■

Hallå 
där
Anneli

Vad betyder det för gymnasie-
skolan i Degerfors att detta med 
fotbollsutbildning finns? 
Frågan går till Claes Vitez, rektor på 
Degerforsgymnasiet.
– Det betyder jättemycket, först och 
främst för att vi kan få in elever från 
andra kommuner. Det höjer också kva-
litén på vår utbildning då vi kan erbjuda 
idrott på en elitnivå.

– Vi blir dessutom ett namn på karta, 
fortsätter Claes. Inte minst för att Deger-
fors IF tillhör allsvenskan. Vi har nu 
under tio år byggt upp en bra och stabil 
verksamhet som bland annat gör att vi 

  ● På Degerforsgymnasiet går idag  
cirka 60 elever inom fotbollsprofilen.  
20 av dem är degerforselever från hem-
kommunen, övriga kommer utifrån andra 
kommuner. De tillhör också Degerfors 
IF:s fotbollsakademi och genomför all sin 
träning i Degerfors IF:s miljö. Utbild-
ningen omfattar både tjejer och killar. 

har ett väldigt gott renomé hos svenska 
fotbollförbundet med det upplägget vi har 
med olika samverkan. De tycker detta är 
unikt vilken ju lyfter helheten ytterligare. 

Hur funkar det för de som  
kommer utifrån?
– De bor i egna lägenheter och där har 
DIF visst ansvar för att det funkar bra 
och skolan ser till att de får tillgång till 
bland annat läxläsning på kvällstid en dag 
i veckan.

– Tanken är att vi på sikt ska ansöka 
om att bli ett gymnasium med riksintag 
för fotboll. Idag finns, som sagt ett natio-
nellt intag, men det finns på flera håll i 
landet. Med riksintag tar vi detta med 
fotbollsutbildning ett snäpp till, avslutar 
en mycket nöjd rektor för Degerforsgym-
nasiet. ■

Fotbollsgymnasium 
med sikte på riksintag
Degerforsgymnasiet är sedan  
hösten 2021 en helt egen skola 
efter skilsmässan från Karlskoga. 
En skola med en välrenommerad 
och populär fotbollsprofil med 
nationellt intag, så kallad NIU. 

Vilka är dina hjärtefrågor 
inför valet?

KANDIDATER VALET 2022

Anneli Mylly 
ordförande i kommunstyrelsen

– Mens har varit tabu trots att 
halva befolkningen lever med det. 
Kvinnor får lägga ut stora sum
mor på inköp av mensskydd. Vi i 
Vänsterpartiet kommer att driva 
frågan att det ska finnas gratis 
mensskydd på kommunens  
toaletter för ökad jämställdheten 
på ett konkret sätt för våra  
kvinnor!

Peo Linder 
ordförande i bygg- och miljönämnden

– Vänsterpartiet kommer verka för 
att anlägga ett upplyst motions
spår rund Kanadaskogen och Stora 
Vallaområdet för att ung som 
gammal utifrån sina egna förut
sättningar ska kunna nyttja det. 
Med ett centralt upplyst motions
spår så skulle det vara möjligt för 
allt fler att kunna motionera under 
trygga former även kvällstid. 

– Degerfors kommun, invånare 
och näringsliv tillsammans för en 
klimatneutral kommun.

 Torbjörn Holm 
kommunfullmäktiges ordförande

Varför gick du med i 
Vänsterpartiet?
– Ja, jag kände att jag ville gå 
med i ett parti där jag kunde 
göra någon skillnad. Efter att 
ha kikat runt en del så var det 
helt enkelt Vänsterpartiet som 
stämde överens med mina 
värderingar. Jag har nu varit 
medlem sedan 2018.

Är det någon fråga 
som engagerar dig 
mer än andra?
– Ja, frågor kring jämställdhet 
och antirasism. Jag sitter med i 
KUN så skolfrågor ser jag också 
som viktiga. En bättre skolmiljö 
där alla passar in och givetvis 
att få upp våra meritvärden är 
saker som jag och Vänsterpar
tiet i Degerfors brinner för.

Anita Bohlin Neuman, ordförande i socialnämnden, vad 
är din hjärtefråga inför kommande val?

●  En av flera är givetvis att vi ska få 
ordning på ekonomin och komma in i 
våra ramar.

Hur ska det gå till?
– Det pågår ett arbete. I och med de 
tre KPMGrapporterna som kommer 
ut från deras analyser angående 
ledarskap, prognoser, äldrevård och 
institutionsvård så kommer vi givetvis 
att ta till oss de rekommendationer 
vi får. Det har skapats en tydlig hand
lings och tidsplan för hur organisa
tionen ska se ut och hur allt detta ska 
följas upp. Det har funnits riktlinjer 
som tyvärr inte följts samt tidigare 
organisationsförändringar som inte 
fungerat som nu måste rättas till. Det 

gäller bland annat chefsansvaret. Det 
innebär att vi nu får två områdesche
fer under socialchefen som får olika 
ansvar vilker ger en mycket bättre 
överblick. Vi måste ha en fungerande 
organisation för att kunna genomföra 
handlingsplanen på ett bra sätt. Dit är 
vi nu på väg.

●  Två andra hjärtefrågor som tang
erar detta med ordning i ekonomin är 
barnfattigdomen och förebyggande 
aktiviteter för våra äldre. Vi jobbar 
hårt med att, via AME, få ut föräldrar i 
barnfamiljer i arbete eller studier och 
vi jobbar lika hårt med att skapa bra 
aktiviteter för de äldre som inte finns 
inom vår kommunala omsorg.

Min hjärte fråga inför valet

Anita Bohlin Neuman

Lina Gustafson

Två frågor  
till Lina  
Gustavsson



För ett levande centrum

Vänsterpartiet Degerfors
Vi ser möjligheterna


